



Date: February 04, 2026

التاريخ: 04 فبراير 2026

M/s Abu Dhabi Securities Exchange

السادة / سوق أبوظبي للأوراق المالية المحترمين

Subject: Menzies Aviation secures 15-year ground handling license at Kempegowda International Airport Bengaluru

الموضوع: شركة مينزيس للطيران تحصل على ترخيص خدمات المناولة الأرضية لمدة 15 عاماً في مطار كيمبيغودا الدولي في بنغالورو

Please be informed that Menzies Aviation, a subsidiary of Agility Global PLC, has been awarded a 15-year license to provide ground handling services at Kempegowda International Airport Bengaluru (BLR Airport), one of India's fastest-growing airports for both domestic and international traffic with an expected revenue of around \$225 million over the term of the license.

تفيد شركة أجيليتي أن شركة مينزيس للطيران - احدى شركاتها التابعة - قد حصلت على ترخيص لمدة 15 عاماً لتقديم خدمات المناولة الأرضية في مطار كيمبيغودا الدولي في بنغالورو، أحد أسرع المطارات نمواً في الهند على صعيدي حركة السفر المحلية والدولية، بإيرادات متوقعة تقارب 225 مليون دولار أمريكي طوال مدة الترخيص.

The license, awarded by Bangalore International Airport Limited (BIAL), is effective from 1 April 2026, with operations expected to commence immediately upon securing required regulatory approvals.

وقد تم منح الترخيص من قبل شركة مطار بنغالورو الدولي المحدودة (BIAL)، على أن يسري اعتباراً من 1 أبريل 2026، ومن المتوقع أن تبدأ العمليات فور الحصول على الموافقات التنظيمية المطلوبة.

Menzies will invest around \$9 million to modernize and standardize its ground support equipment (GSE) at BLR Airport.

وكما ستنثمر مينزيس نحو 9 ملايين دولار أمريكي لتحديث وتوحيد معدات الدعم الأرضي (GSE) في المطار.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق التقدير،

Investors Relation Department

ادارة علاقات المستثمرين

AGILITY GLOBAL PLC

Incorporated under Abu Dhabi Global Market (ADGM), Registration Number 000009397,
B-055, 1st Floor, Reem Mall, Najmat Abu Dhabi, Al Reem Island, Abu Dhabi, United Arab Emirates